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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR BANDEROVO 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/10-18/9 
URBROJ:  2170/01-09-10-10-2 
Rijeka,  21.10.2010. 
                                    

   
 

ZAPISNIK 
SA 4. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
4. sjednica VMO Banderovo održana je 21.10.2010. (četvrtak) s početkom u 18 sati u prostorijama 
MO Banderovo, Rudolfa Tomšića 15. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Nada Pindulić, predsjednica VMO 
- Elvis Šutalo, član VMO 
- Anton Blažeković, član VMO 
- Salih Bačinović, član VMO 
- ðulijana Desanti, tajnica MO  
  
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Nadja Poropat, zamjenica predsjednice VMO 

 
Ostali nazočni: 
 
Usvajanje zapisnika 3. sjednice VMO održane 09.09.2010. 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Nada Pindulić, te  predložila slijedeći  
 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog projekta Riječkog programa lokalnog partnerstva za 2011. godinu 
2. Programa BILTEN za 2010. 
3. Program izložba Stari alati i zanati 
4. Komunalna problematika  
5. Razno. 

 
 
AD 1 
 
Tajnica MO informirala je vijećnike da je raspisan natječaj za prijavu prijedloga projekta za "Riječki 
program lokalnog partnerstva" za 2011. godinu. Program lokalnog partnerstva podrazumijeva 
sufinanciranje komunalne opreme, grañevnog materijala, sadnica, zemlje, te troškove korištenja 
grañevinskih strojeva odnosno usluge izvoñenja radova u iznosu od 30.000,00 kn po projektu. 
Prijave se predaju najkasnije do 5. studenog 2010. godine. 

Nakon kraće rasprave donijeta je slijedeća jednoglasna 

Odluka 

Vijeće MO Banderovo podnijet će prijavu prijedloga projekta za "Riječki program lokalnog 
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partnerstva"  ukoliko bude postojala mogućnost realizacije projekta kroz nabavu dječjih 
sprava za dječji park u Velebitskoj. 

 
AD 2 
 
Predsjednica Vijeća MO gña. Nada Pindulić izvijestila je vijećnike da je u toku priprema tekstova 
za bilten, materijale joj je dostavila tajnica MO. U dogovoru je sa gñom. Sonjom Lasan koja će 
pripremiti članak o povijesnim dogañanjima sa Banderova. Zamolila je gosp. Antona Blažekovića 
da on pripremi članak vezan za sportska dogañanja. Osim iznijetog raspravljalo se o imenu 
biltena, te je nakon kraće rasprave donijeta odluka da će na naslovnici biltena manjim slovima 
pisati GLASNIK, a većim slovima i jačom bojom će se isticati BANDEROVO. Bilten će biti 
pripremljen u studenom za tisak.  
 
AD 3  
 
Tajnica MO obavijestila je vijećnike da je u toku priprema izložbe "Stari alati i zanati" koju će 
postaviti etnologinja Šama Selimović. Sa gosp. Ivanom Brmaljem dogovoreno je preuzimanje 
eksponata, a otvorenje izložbe planira se oko 15. studenog. 
 
AD 4 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
 

- Tajnica MO izvijestila je vijećnike da je stigao odgovor KD Vodovod i kanalizacija u kojem 
stoji da se čišćenje oborinskih slivnika i rešetki na području MO Banderovo  obavlja dva 
puta godišnje temeljem sklopljenog ugovora izmeñu Grada Rijeke i KD Vodovod i 
kanalizacija. Predlažu da ukoliko smatramo da je potrebno povećati broj čišćenja zahtjev 
sa izmjenom istog uputimo OGU za komunalni sustav GR. Što se tiče sanacije slivnika – 
šahte u Ulici braće Branchetta kod kbr. 21/4 saniranje će se izvesti u skorije vrijeme. 

 
- G. Elvis Šutalo zanima da li je stigao odgovor vezano za postavljanje "ležećih policajaca" 

– vibracijskih traka u Ulici braće Branchetta. Tajnica je izvijestila da je odgovor stigao, te 
da će se vibracijske trake postaviti na ravnom dijelu ispred križanja sa Ulicom Uspon 
Ladislava Tomee.  Postavljanje istog ispred ulaza Medicinskog fakulteta moglo bi zbog 
velikog uzdužnog nagiba imati destabilizaciju sigurnog kretanja vozila u  kišnim danima 
zbog kliskog kolnika, te se tu neće postavljati trake.  
G. Elvis Šutalo djelomično je zadovoljan odgovorom OGU za komunalni sustav, jer smatra 
da i nadalje ostaje problem neprilagoñene brzine vozila na samom nagibu ulice, oko ulaza 
u Medicinski fakultet, te zahtjeva od nadležnih institucija da  oni predlože način rješavanja 
ovog prometnog problema. 

 
- G. Anton Blažeković predlaže da se uputi OGU za komunalni sustav zahtjev u kojem 

tražimo privremeno rješenje problema nedostatka parkirnih mjesta u Vukovarskoj ulici. 
Smatra da će rješavanje imovinsko-pravnih dokumenata sa KBC Rijeka potrajati, te da je 
upitno kad će krenuti izgradnja parkirališta Podpinjol, a  dok se sve to riješi može se 
privremeno nasipati jedan dio parkirnog prostora koji bi grañani koji žive na tom području 
koristili.  

 
-  Vijećnici su opet skrenuli pažnju na problem parkiranja u Ulici Obitelji Duiz. Svakodnevno 

interventna policija ovdje parkira svoja privatna vozila koja ostaju po nekoliko dana, iako 
imaju parkiralište u krugu policijske stanice, kao i parking u "Zanat opremi" koji imaju na 
raspolaganju, te oduzimaju stanarima parkirni prostor kojeg ionako nedostaje.  

 
AD 5 – RAZNO 
AD 5 – 1 
 
Gosp. Elvis Šutalo predložio je nove članove pododbora za sport: Almir Teletović, Stojan Dragaš, 
Anton Blažeković i Eduard Šutalo. 
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AD 5 – 2 
G. Salih Bačinović skrenuo je pažnju na nepropisno parkirana vozila koja svakodnevno stvaraju 
gužvu u Ulici Rudolfa Tomšića od ulaza na Tehnički fakultet sve do križanja sa Karlovačkom 
ulicom. U slučaju nužde onemogućen je prolaz velikim vozilima kao što je hitna pomoć, policija ili 
vatrogasna kola. Slijedom iznijetog Vijeće MO donijelo je jednoglasnu  
 
Odluku: 

• da se uputi zahtjev da se na tom dijelu postavi prometni znak "zabrane 
zaustavljanja i parkiranja vozila".  

 
AD 5 - 3 
Gña. Nada Pindulić dala je prijedlog da se uoči blagdana Svi Svetih, a povodom Dana MO, položi 
vijenac na spomenik palim borcima – sumještanima sa Banderova koji se nalazi u dječjem parku 
u Velebitskoj ulici. Dogovoreno je da će se polaganje obaviti u srijedu 27. listopada u 11 sati. 
Tajnica MO stupiti će u kontakt s Udrugom antifašističkih boraca i antifašista GR i pozvati ih na 
polaganje.  
 
AD 5 - 4 
Dogovoreno je da će se slijedeća sjednica VMO održati u četvrtak 04. studenog s početkom u 18 
sati, te da će se tada raspravljati o sportskom programu održavanja turnira u briškuli i trešeti. 
 
 
Sjednica je završila u 19 i 50 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu                           Predsjednica VMO Banderovo: 
                      tajnica MO: 
 
                  ðulijana Desanti                                                                 Nada Pindulić 
   


